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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért felelős miniszter

Az interpelláció címe: "Mit igazgat éppen a Fudan Alapítvány főigazgatója? " 

Tisztelt Miniszter/Államtitkár Úr!

 

November elsején írta meg a HVG.hu, hogy már főigazgatója is van a kínai kommunista egyetem
mögött  álló  alapítványnak,  a  Fudan Hungary Egyetemért  Alapítványnak.  Ahhoz képest,  hogy a
Fudan jelenleg nem létezik, sőt Önök azt mondják, hogy majd népszavazás fog dönteni arról, hogy
egyáltalán lesz-e, elég sok mindene van már az egyetemnek. Van területe, méghozzá a Budapestnek
ígért Diákváros helyén, amit tizedáron sikerült átjátszani erre a célra. Van pénze, méghozzá 600
millió forintja, amiben nincs benne az állami tulajdonú terület értéke. Van alapítványa is, aminek
van kuratóriuma és kuratóriumi elnöke, most pedig már van az alapítványnak főigazgatója is, aki az
Ön/Palkovics László jogkörével rendelkezik.

 

Ahhoz  képest,  hogy  egy  nem  létező  egyetemről  beszélünk,  sőt  az  sem  biztos,  hogy  valaha
egyáltalán létezni fog, ezek elég komoly kiadások. Mintha valaki úgy építene autópálya melletti
benzinkutat, kamionparkolót és éttermet, hogy még csak döntés sem volt róla, lesz-e ott  valaha
autópálya. Ez tökéletesen életszerűtlen, Önök mégis ezt csinálják, pénz, paripa, fegyver sorakozik a
Fudan mögött, holott még nem is létezik.

 

Tisztelt Miniszter/Államtitkár Úr!

 



 
Mi  szükség  volt  arra,  hogy  még  egy  főigazgatója  is  legyen  a  Fudan  mögötti  alapítványnak,
miközben maga az egyetem nem létezik, sőt a közeljövőben még biztosan nem is fog? Mivel tölti a
mindennapjait  Bertáné  Dr.  Bényi  Krisztina,  a  kinevezett  főigazgató,  milyen  feladatokat  lát  el
jelenleg? Mennyi pénzt kap azért,  hogy egy nem létező egyetem alapítványának a főigazgatója?
Hány  ilyen  fantompozíciót  szeretnének  még  kiosztani  a  jövőben  és  havonta  mennyibe  kerül  a
magyar adófizetőknek, hogy a Fudan alapítványt fideszes kifizetőhelyként használják? És ha már itt
tartunk:  mikor  lesz  a  Fudan  egyetemről  szóló  népszavazás,  amit  a  kormány  megígért  a
nyilvánosságban?  Mert  azzal  nem  lehet  Önöket  vádolni,  hogy  elkapkodnák  az  emberek
megkérdezését. Ennél is fontosabb, hogy mi lesz akkor, ha az emberek úgy döntenek, hogy Fudan
helyett Diákváros kell, Kína pedig terjessze valahol másutt a kommunista tanokat, ne Budapesten?
Akkor esetleg Ön/Palkovics László fogja viselni a mostani pénzszórás következményeit? Ha nem
Ön/Palkovics László fogja viselni a következményeket, akkor ki? Ki felel majd azért, hogy minden
érintett az utolsó forintig visszafizesse azokat a közpénzeket, amiket a Fudanra hivatkozva kapott a
kormánytól? Én mindössze két rövid választ várok Öntől, egy dátumot és egy nevet. Egy dátumot,
hogy mikor lesz a népszavazás, és egy nevet, hogy ki lesz a pénzszórás felelőse, ha nem lesz Fudan
egyetem.

 

Várom válaszát!

 

dr. Szakács László
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